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,� Distingit amic:
Em plau retornar-li les galerades del meu article degu�ament corregides,i tam

bé el seu pròleg a l'lndex,que en conjunt m'ha semblat bé.Evidentment crec que
els paragrafs que assenyalo s 'han de- moderar molt.Tingui' s en compte que si bé
hi ha hagut una cOBspiració del silenci contra l'Index, també és cert que el

llibre de la GÒl1lez .í.Vl011eda ha caigut en el bui t.No oonvé tant aixecar la lle

bre! Altrement, crec que s 'hauria de suprindr per complet tota referència que
no fos pientífica.,com p.e. la del TelÓ d'Acer.Bé que es denuncii el plagi,però
tampoc cal dernostrar una indignaci6 exagerada, que posaria de relleu qüestions
de'sagradab,les i que no snsjiaur-Lon .pa s d'afavorir.En fi,aquesta és només la me

va-particulâr opinió.
Tinc algunes notícies r,elatives a La Càtedra d'R.Contemporània de la. ()entraI.

Seg�ns va _dir-me"en Sànphe� f¡a'sso de .La Vega,Gatedrà:t'ic de l? Laguna,agregat
de 'Grec a La de Ma.drid, i que _gritra erítorn del clan Tovar-Galiano-Adrados, en

-

plantejar-se a la Facultat l'oposici6 o concurs de la Càtedra susdita,la majo
ria_es pronuncià pel Concurs,però en Palacio-Atard ha.via escrit cartes demanant

�ue fos p�ropQ�smció. Per altra part,En tiuro Orej6n de Sevilla (segon d'Bn Ro

dríguez Cásado) em va dir que en Pèrez Villanueva. havia escrit a tots els pos

sibles corape t í.dor-s demanant-los que no es- preseI.Ltéssin, i invocant favors polí
tics prestats;però �que no l" envià a Palacio Atard.Sembla. que la majoria es pro

nunciaria p_eI' Villanueva,però una minoria o_pusdeísta vol armar brega. Per això,
ahár, dia en que La Faculta.t es renuia per tal de resoldre la qüesti6, el Degà
Sànchez Canton tallà- en sec el debat dient que havia nomenat una ..J:'onèl1cia for-



Res més.Rebi una afectuosa salutaci6 del seu

amic.��
-

mada per 3 Catedràtics d'assignatures similars perquè dictaminéssin.Aq-qests 3
són:Alcàzar,Pabón i Bustamante.AlgÚ intentà. recusar L"Alcàzar perquè havia

tingut a UI... dels opncurants (13alacio) com a secretari. Però no pa-sà d'aquí.i
la cosa resta en suspens.Tot això m'ho ha dir en S.Lasso de la Vega,que era

present a la Junta de J:I'acultat. Aquest creu que en P.Villanueva té mèrits tlcon-

trets a la Univrsitat en generaJ.t,i que l'altre presenta només una carrera d
"

un catedràtic normal,però sense prou pes per a enlairar-se a lúadrid.Amb tot

desconfia. de les correspondències de la gent agraidla. I no sembla massa segule
que Pèrez Villanueva tingui els 2/3.
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